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GRUNDEJERFORENINGEN FOR TERESSEHUSOMRÅDET BORUPGÅRD ØST 
 

Referat af Ordinær Generalforsamling den 28. april 2023 
 
 
 

1. Valg af dirigent  
Jørn Martin Peterslund blev valgt som dirigent.  
	
 

2. Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år – Bilag 1  
             Den skriftlige beretning blev gennemgået.  

 
• Der blev i den forbindelse gjort opmærksom på, at de nye gummifliser, som er lagt 

under gyngerne ved Staget, ikke ligger ordentligt, hvilket blev taget til efterretning. 
• Der blev takket for en god og fyldestgørende skriftlig beretning. 

 
Beretningen er godkendt. 
 
 

3. Forelæggelse regnskaber  
Henrik Dencker gennemgik regnskabet. 
 

      Til godkendelse: Foreningens regnskab 2022 – Bilag 2 
• Der blev stillet forslag om en form for aflønning af formand og kasser, hvilket der har været 

tidligere. Det kunne være nedsættelse af kontingent eller et udbetalt beløb. 
• Der blev spurgt til huslejefastsættelsen for Gee’s Have Service. Hvad ligger til grund for den 

meget lave husleje. Dette vil blive taget op i G/F Borupgård, da det formodentligt er en 
fællesbygning. Den store bygning har Forsyning Helsingør råderet over. 
Regnskabet blev godkendt. 

 
             Til efterretning: Regnskab for Grundejerforeningen Borupgård – Bilag 3  
             Regnskabet er taget til efterretning. 
 
 

4. Forslag fra bestyrelsen  
a. Femårsplan fælleshus 2023 – Bilag 4 

Blev gennemgået og godkendt 
b. Revideret femårsplan 2023 – Bilag 5  

Blev gennemgået og godkendt 
c. Budget og kontingent 2023 – Bilag 6  

Der var forslag om at oprette en Særlig Fond til specielle udgifter 
             Det nuværende kontingent fastholdes. 
             Budgettet og kontingent blev godkendt 
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5. Orienteringspunkt - Privat brug af fællesarealer – Bilag 7  
Der var følgende bemærkninger: 

• Vi kunne overveje, om de benyttede områder kan sælges. 
• Hvis arealer skal sælges, skal alle grundejere godkende alle salg. 
• Retningslinjer for aftalerne om privatbrug ønskes forelagt på en generalforsamling.  
• Der ønskes ensartethed. 
• Det er vigtigt, at aftalerne bliver holdt stramt. 

 
 

6. Orienteringspunkt  
              Kirsten Kofoed orienterede om bestyrelsens tilgang til overholdelse af vores vedtægter og     
              ønskede en tilkendegivelse af, hvad de fremmødte til generalforsamlingen ville bakke op  
              om.  

 
Der var tilkendegivelser på: 

• at man skriftligt gøres opmærksomhed på, hvad der på de enkeltes matrikler ikke er i  
             overensstemmelse med vedtægterne.  

• at bestyrelsen har en ret til at skrive til folk.  
• at det kan være fint med et skriv fra bestyrelsen, da man selv kan være uopmærksom på 

forhold, som er i strid med vedtægterne. 
• at den tidligere bygningsgruppe ikke har ønsket at komme med udmeldinger generelt, da 

de enkelte beboere formodes selv at vide, hvad der er galt. Man er velkommen til at søge 
oplysninger hos Jan Bøgemose. 
 

 
7. Forslag fra medlemmer  

Ingen indkomne forslag 
 
 

8. 50-års Jubilæum – 2025  
Vi skal holde en fest i foråret 2025– og der skal nedsættes et festudvalg, hvem melder sig? 

 
 

9. Valg af bestyrelse  
       Kirsten Kofoed, Jollen 41  

              Mia Vergo, Jollen 85  
              Anne-Mette Andersen, Staget 30  
              Kirsten Aunel, Jollen 23  
              Henrik Dencker, Jollen 63  
 
 

10. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Lars Jensen, Staget 28  
Jørgen Kent Hansen, Jollen 19 
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11. Valg af revisor og en revisorsuppleant  
Revisor - Steffen Bjarnø, Jollen 61  
Revisorsuppleant – Søren Undstrup, Staget 52  
 
 

12. Eventuelt  
• Der var ønske om blomsterbede, vilde blomster eller bare nogle områder, hvor græsset ikke 

bliver slået.  
• Der blev orienteret om, at vi har meget biodiversitet – græs på tage samt den nuværende 

beplantning.  
• Orientering om Seniorgruppen. 
• Orientering om Kvindegruppen.  
• Orientering om Pilatesholdet. 
• Orientering om tennis, petanque og hygge - søndag den 14. maj – se Nyhedsbrev. 
• Orientering fra Lars Jensen, vedrørende hans arbejde for at sikre vores udsigt `l Øresund.  

 
 
 
 
            For referat  
            Kirsten Aunel 
 
 
            Referatet er godkendt af dirigent Jørn Mar`n Peterslund. 


